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Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor

Tidpunkt:
2021-12-10 kl 09.30-12.00
Förmöte mellan kl 09.00-9.30 (endast rådet)

Plats:
Sammanträdesrum Norrholmen Bodholmsplan 2, Skärholmen.

Justering:

Axel Otten Lotta Rosenström
Ordförande för sammanträdet. Justerare
Godkänd digitalt 2021-12-lS 2021- J 1-- / ~

Närvarande:
Lotta Rosenström
Axel Otten
Karin Rask
Margareta Jonsson
Stig-Joeran Samuelsson

Två teckentolkar, Jessica och Veronica.
David Jansson tekniker.
Maria Nilsson nämndsekreterare. Digitalt
Leo Westerblom sekreterare. Digitalt.

Leo Westerblom
Nämnd och verksamhetsstöd
Enheten Administration och IT
Tfn 08-508 24889
E-post leo.westerblom@stockholm.se
stockholm.se

Återbud:
Anette Rosing
Mikael Erdefelt

§ 1 Mötets öppnande



Ordföranden Axel Otten för dagens möte hälsar alla välkomna och
öppnar dagens möte.

§ 2 Presentationsrunda
Maria Nilsson nämndsekreterare deltar på dagens möte.

§ 3 Godkännande av dagordning
Mötet godkänner den utsända dagordningen med ett tillägg under
övrigt om att adjungera en medlem i FUB Stockholm till rådets
kommande sammanträde.

§ 4 Val av justerare
Mötets ordförande Axel Otten och Lotta Rosenström väljs till att
justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll
Rådet godkänner föregående protokoll.

§ 6 Information från förvaltningen
a) Maria Nilsson nämndsekreterare informerar om bakgrunden och
om sitt uppdrag om "att utarbeta en strategi hur nämndens råd på
bästa sätt kan utnyttjas och hur arbetet bäst kan ske". Hon har
samrått med nämnden och pensionärsrådet. Uppdraget gäller också
ungdomsrådet vilka inte har några möten för tillfället.

Rådet diskuterar frågan och lämnar synpunkter på samarbetet med
nämnden till Maria Nilsson.
Maria Nilsson sammanställer synpunkterna och skickar dem till
rådets ledamöter som samråder och därefter återkopplar till Maria.
Synpunkterna kommer att lämnas till nämnden.

§ 7 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde
Stadsdelsnämnden har sammanträde den 2021-12-16. Rådet lämnar
följande synpunkter.

Punkt 23. Om bergbanan.
Människor med funktionsnedsättning har problem när bergbanan
inte fungerar. Den tillfälligt införda bussen som ska ersätta
bergbanan har turer som kan ske med långa uppehåll.
Mötet konstaterar att ärendet har besvarats med att Trafikkontoret
ansvarar för frågan. Rådet anser att det är angeläget att
stadsdelsnämnden påskyndar att Bergbanan fungerar och påtalar att
ersättningsbussens turtäthet behöver fungera bättre. Bussen måste
gå tätt och regelbundet så ingen riskerar behöva vänta länge. Det
behöver också vara ordentligt skyltat när och varifrån bussen avgår.



Punkt 28 Verksamhetsplanen.
Rådet har yttrat sig och lämnat synpunkter. Rådet konstaterar att
några av våra förslag är medtagna i planen men att aktiviteter och
indikatorer inte finns med längre i verksamhetsplanen som tidigare.
Det gör att det blir svårare att följa upp genomförandet.

§ 8 Särskilda frågor till detta möte

- Nästa års sammanträden i rådet
Rådet sammanträder 21 januari, 11 februari, 18 mars, 12 april, 13
maj, 3 juni, 19 augusti, 23 september, 21 oktober, 11 november, 9
december.

- Arbetsplan för rådet 2022, Stig-Joeran Samuelsson presenterar
sitt förslag.
Rådet diskuterar den föreslagna egna arbetsplanen. Arbetsplanen
har justerats och fastställs.

- Arbetsfördelning i rådet, beslut om återstående uppgifter.
Rådet har gjort en sammanställning av arbetsuppgifter i rådet.
Återstående arbetsuppgifter fördelas enligt följande:
-Ärenden till SDN-möte: Mikael bedömer vilka ärenden rådet ska
yttra sig om.
-Remisser: Anette tillsammans med Axel bedömer vilka remisser
rådet ska yttra sig om.

- Arbetsgrupper i rådet, uppföljning av nuläge.
Mötet diskuterar informationsgruppens arbete bl a med
förvaltningens digitala plattform som Irma Ortega arbetat med. Irma
kommer att få en vikarie eftersom hon själv ska vikariera på en
annan tjänst i staden. Rådet kontaktar henne.

- Vallokaler i Skärholmen för de allmänna valen 2022
En sammanställning av vallokalerna i stadsdelen inför nästa års val
har sänts ut digitalt till rådet. Förändringar kan komma om i vilka
lokaler som valförrättningarna kommer att ske. Mötet diskuterar hur
man ska kunna inspektera byggnaderna ur tillgänglighetsaspekter.
Det är en lämplig uppgift för Tillgänglighetsgruppen i rådet men
frågetecken finns om huruvida teckentolk kan anlitas. Det behöver
vara ett tidsbegränsat uppdrag och tolkarna behöver vara två om
uppdraget blir över 1 timme. Axel tar en förnyad kontakt med
valnämnden, som skickar en lista över de definitiva vallokalerna till
rådet.



§ 9 Skrivelser och rapporter
Inget nytt.

§ 10 Post till rådet
Sänds ut per mejl.
Decemberprogram Skärholmens stödenhet med aktivitetscenter.

§ 11 Punkter till nästa möte
- Uppföljning arbetsplan.
- Presentation av adjungerad till rådet.

- Lägesrapport om arbetsgrupper inkl. samarbete med MatchedIN

- Samarbete med pensionärsrådet

§ 12 Övriga frågor n
Adjungering av medlem i FUB Stockholm till rådet.
Rådet beslutar adjungera Hans Finn till rådets kommande möte och
att Lotta Rosenström fungerar som hans handledare..

§ 13 Mötet avslutas
Rådets ledamöter gör en utvärdering av dagens möte och önskar
varandra en God Jul och ett Gott Nytt År.

~~·~
Sekreterare ~-J\JO
Leo Westerblom



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
den 15 december 2021 13:44
Lotta Rosenström; otten.axel; Leo Westerblom
Sv: Godkänna ProtokollRådFunkt202112

Ser bra ut även om något ord saknas i § 11 och § 12.

/Axel

Från: Lotta Rosenström <rosenstrom.lotta@gmail.com>
Skickat: den 15 december 202111:03
Till: otten.axel <otten.axel@gmail.com>; Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
Ämne: Fwd: Godkänna ProtokollRådFunkt202112

Fk.Lotta

---------- Forwarded message ---------
Från: Lotta Rosenström <rosenstrom.lotta@gmail.com>
Date: tis 14 dee. 2021 kl 23: 12
Subject: Re: Godkänna ProtokollRådFunkt202112
To: Leo Westerblom <leo.westerblom(a),stockholm.se>

Leo

Det verkar vara för sent att komma med en ny version av protokollet men jag gör ett försök.
Vi måste förbättra rutinerna i rådet så du kan få snabbt respons på protokollet. Lotta

Den tis 14 dee. 2021 kl 09: 18 skrev Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>:
Hej.
Jag tänkte påminna om att det vore bra om jag behöver få godkänt redan m1 på senaste protokollet för att

i kunna sända ut det till stadsdelsnämndens ledamöter innan deras möte på torsdag. Jag har korrigerat
sammanträdesnumrner, tagit bort ett ska i stycket om arbetsfördelning i rådet och ändrat huruvida till hur i

! stycket om vallokaler. Skicka gärna synpunkter/godkännande i ett nytt mejl.

Med vänlig hälsning
Leo Westerblorn

Från: Leo Westerblom
Skickat: den 10 december 202114:22
Till: Lotta Rosenström (rosenstrom.lotta@gmail.com) <rosenstrom.lotta@gmail.com>; Axel Otten
<axel.otten@hotmail.com>
Ämne: ProtokollRådFunkt202112Versl.docx

Hej.
Jag har bifogat protokoll för justering från senaste sammanträdet nämndens råd för funktionshinderfrågor.

Med vänlig hälsning


